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Írásbeli kérdés

Kövér László Úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok intézni a Nemzeti Fejlesztési
Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Hány kilométernyi autópálya szakaszt lehetne építeni Magyarországon a 4-es metr ó
árából?”

címmel.

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Asszony !

A 4-es metró építése rendkívül régóta húzódik hazánkban . Ezen időszak alatt hatalma s
összegeket emésztett fel, mégsem állhatott még ma sem a budapesti utazóközönsé g

szolgálatába .

Kérdezem ezért a tisztelt miniszter asszonyt, ha összevetjük a 4-es metró várható
kilométerenkénti bekerülési árát egy kilométernyi autópálya-szakasz magyarország i
megépítésének átlagos bekerülési árával, akkor átlagosan hány kilométernyi autópályá t
lehetne építeni Magyarországon az említett metróberuházás árából ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . március 28.
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